
Referat FAU dato: 16.01.25 
Tilstede: Anita, Trond Erik (vara), Nora, Tor Erik (vara for Torill-June) Gunnar, Kellfrid, Victoria, 

Aleksandra, Iselin, rektor (deler av møte) 

 

Forfall: Øyvind, Torill-June, Monica Z (pedagogisk rådgiver)  

Referatet ble skrevet underveis i møte, på storskjerm 

 

 

Sak 1. Referat fra sist møte v/leder 
Ingen kommentarer til referatet 

 

Sak 2. Info om tilsynet som er lukket v/rektor 
Viste til nettsiden. Kort gjennomgang av ny rutine.  

Noen spm. om Fidjelandsturen, som har utgått pr.nå.  

 

Sak 3. Dugnad v/rektor (saken skulle vært lagt fram av pedagogisk rådgiver) 
● Natteravn: Innspill: vintertid, ønske om å endre til kl. 21-23 

● Badevakt: Innspill til rutine. Punkt 1 - vismamelding. Info om kurset må gis. For at 

badingen skal gjennomføres må foresatte ta kurs eller ha kurs via jobben.  

● Foreldregruppen drøftet 17. mai dugnaden v/ leder av FAU (rektor var ikke til stede 
under drøftingen) Det er viktig at det blir en god organisering. Avgjørende med et 

oppstartsmøte med komiteen der en fra kommunen er med, samt en eller to fra 

hovedkomiteen fra 17. mai året før. Her må permen overleveres. Eventuelt se på 

muligheten for at to trinn samarbeider om denne dugnaden.   

 

Sak 4 Elevundersøkelsen v/rektor 
Viste tall på analysebrettet. Så på lokale tall og nasjonale tall. Pratet om mobbetall. Både skole 

og FAU er enige om at det er viktig at undersøkelsen følges opp, med blant annet 

Spekterundersøkelsen. Interessant å følge samme elevgruppe å se at tallene fra 7. til 10. trinn 

har en positiv endring.  

 

Sak 5 Info om ungdata v/ rektor  
Lene Dversnes er kontaktperson. Undersøkelsen gjennomføres på  mellomstrinnet og 

ungdomstrinnet nå i vår. Undersøkelsen sier noe om 24 timers menneske til våre barn og 



ungdom. Data kan brukes til å sette inn tiltak, som f.eks. fritidsklubb, foredrag om enkelte tema 

for å øke kompetansen til oss voksne, stillinger innen helse / oppvekst osv.  

 

Sak 6 Skoleslutt kl. 13 (onsdager) v/ rektor og leder av FAU 

Kort om erfaringer fra i år. Timetallet kan fordeles på en annen måte på 1-7, som kan gi utslag i 

flere timer tidligere i løpet, kortere dager, færre og lengre friminutter, lengre undervisningstimer. 

Rektor viste til Bjerkreim som et eksempel på en annen type timeplan og Husabø 

ungdomsskole. (Rektor var ikke til stede under drøftingen) 

Hva er viktig for FAU? 

- positiv til 60 min økter 

- positiv til at elever slutter samtidig 

- elever fra 1-7 kan ha samme start og slutt 

- færre friminutter, men lengre (10-15 min friminutt er positivt) 

 

Sak 7 Skolegården v/rektor - utsettes til neste møte 
 

Sak 6. Eventuelt  
- Info om læringsmiljøprosjektet v/ rektor  

- Sjekk rutinen for valg av FAU medlemmer - neste møte.  

- FAU medlem sender over to saker til FAU leder 

 

 

Neste møte 10.04.25 

 


